
Title (en)
Gas burner with improved acoustical attenuation

Title (de)
Gasbrenner mit verbesserter akustischer Dämpfung

Title (fr)
Brûleur à gaz présentant une discrétion acoustique améliorée

Publication
EP 0730122 A1 19960904 (FR)

Application
EP 96400420 A 19960228

Priority
FR 9502433 A 19950302

Abstract (en)
The burner has an inner cavity (2, 5) to receive air and combustible gas, which passes out through holes in a head (6), and incorporates an anti-
noise cavity (10). The main cavity of the burner has a Venturi tube (2) with a forward end (3) equipped with the combustible gas injector (7) and
shaped to draw in air together with the gas. The inlet (11) of the anti-noise cavity is situated at a distance from the forward end of the Venturi tube
which is determined from the noise frequency to be damped.

Abstract (fr)
L'invention concerne un brûleur à gaz comportant un volume intérieur (2, 5) qui reçoit de l'air ainsi qu'un gaz combustible et qui débouche vers
l'atmosphère par une tête de combustion (6). Ce brûleur présente un tube venturi et un injecteur de gaz (7) qui génèrent des bruits dans le volume
intérieur pendant leur fonctionnement, et il comporte un espace creux antibruit (10) pour générer des contre-bruits dans le volume intérieur. Cet
espace creux antibruit présente une ouverture d'entrée (11) située à une distance de l'extrémité d'amont (3) du tube venturi qui est compris entre 0,2
k λ et 0,3 k λ, où k est un entier impair et λ est la longueur d'onde du bruit à atténuer. <IMAGE>
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